
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 31.08.2021

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 pro5b4 w imieniu mieszkaric6w

Zawisla o Wtyczenie wygodnego przej$cia dla pieszych na wysokoSci

ulicy Stromej lub .wybudowanie nowegc chodnika wzdiuzulicy

L ipnowskiej, aby dzieci i mlod zieL mo gla b ezpteczne przemieszczae

sig do szkoty i do przystanku autobusowego.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powaZaniem

^t /'.
ii/' - lt i

_/ 
t lA< 2 b,+-. l4'tt,'.tt trL1{-,-;-

/a.
,l

I


